

Recommendation letter

I am an artist of the Saint Petersburg Philharmonic. More than 30 years I am holding the position of double bass player in the Saint Petersburg Philharmonic Symphony Orchestra.

I would like to extend this letter of recommendation for Viktor Ignatev.

Since the year 2011, I am observing the professional development of Viktor Ignatev. In the year 2013, he graduated the Saint Petersburg Conservatory with excellent professional abilities and skills.

Also as a curator of Vyborg State Chamber String Orchestra, which was established by Viktor after the graduation of the conservatory, I would like to mark, that the establishing of the orchestra made a significant contribution not only in the development of the Vyborg, but in the development of cultural life of the whole region.

Viktor always tries to extend his professional abilities in related disciplines. In this context, I would like to mark the Viktor's skills as a pianist, organist, composer and excellent erudite person in the field of musical-theoretical disciplines.

As a summary of all above, in my opinion Viktor Ignatiev as a very talented and highly educated musician has excellent opportunities for professional implementation.

*Artist of the Saint Petersburg
Philharmonic Symphony Orchestra
(double bass)*

Alexander Ivashchenko

18 November 2018



Empfehlungsschreiben

Ich bin Künstler der Sankt Petersburger Philharmonie. Schon mehr als 30 Jahre bin ich Kontrabassist im Philharmonischen Symphonieorchester St. Petersburg.

Ich möchte dieses Empfehlungsschreiben für Viktor Ignatev verlängern.

Seit dem Jahr 2011 beobachte ich die berufliche Entwicklung von Viktor Ignatev. Im Jahr 2013 schloss er sein Studium am St. Petersburger Konservatorium mit hervorragendem Können und Geschick ab.

Auch als Kurator des Vyborg State Chamber String Orchestra, das Viktor nach seinem Abschluss am Konservatorium gegründet hat, möchte ich betonen, dass die Gründung des Orchesters nicht nur einen bedeutenden Beitrag zur Entwicklung von Vyborg, sondern auch zu der Entwicklung des kulturellen Lebens der gesamten Region geleistet hat.

Viktor versucht stets, seine beruflichen Fähigkeiten in verwandten Disziplinen zu erweitern. In diesem Zusammenhang möchte ich Viktor's Fähigkeiten als Pianist, Organist, Komponist und hervorragender Gelehrter auf dem Gebiet der musiktheoretischen Disziplinen hervorheben.

Zusammenfassend lässt sich sagen, dass Viktor Ignatiev meiner Meinung nach als sehr talentierter und hochgebildeter Musiker hervorragende Möglichkeiten zur professionellen Umsetzung hat.

Künstler des Philharmonischen
Symphonieorchesters Sankt Petersburg
(Kontrabass)

Alexander Iwaschtschenko

18. November 2018